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 Sodininkų bendrijos „Elektronika-1“  

Bendrijos valdybos 

  

 Veiklos ataskaita 

Periodas: 2011/2012 

 2011 metų pavasarinis vandentiekio vamzdžių įtrūkimų, dėl kai kurių bendrijos narių aplaidumo, 

remontavimas. Pripažįstu, kad buvo vėluota su vandentiekio remontu. Tačiau negalėjau įsivaizduoti, 

kad bus tiek įtrūkių vamzdynuose didžiajam masyve. 

 Vasaros vandens tiekimo 2011 metų vasaros sezonui į skirtingus masyvus, kas antrą dieną, 

organizavimas.  

 2011 m. rugsėjo mėn. dėl vasaros vandens tiekimo nepakankamumo buvo sukviestas neeilinis 

visuotinis susirinkimas. Iškeltas klausimas dėl siurblio, kuris neveikia, renovavimo.  

(Trumpai) 

Bendrijos nariams buvo pasiūlytas siurblio renovavimo variantas. Kadangi susirinko daug  pasipiktinusių 

bendrijos narių, kurie atsisakė prisidėti prie bet kokių vasaros vandens tiekimo sistemos renovavimų, kad 

išvengti sprendimo nerenovuoti siurblio, buvo nutarta iki 2011.12.31 rinkti parašus ir prašymus norinčiųjų 

atsijungti nuo vasaros vandentiekio tiekimo, tuo pačiu nuo mokesčio už vandens išgavimą (elektra) ir nuo 

bet kokių tikslinių mokesčių rinkimo sistemos renovavimui. Lygiagrečiai buvo nutarta rinkti pradinį įnašą (po 

50Lt) siurblio renovavimui iš tų, kas tikrai liks vasaros vandens vartotojai. Galutinai, sužinojus tikslų skaičių 

atsijungiančiųjų, bus perskaičiuota ir pranešta, kiek reikia papildomai surinkti siurblio renovacijai. 

Šįmet eilinį kartą brango elektros energija. Todėl vandens išgavimas kainuos daugiau. 

 Buitinių šiukšlių išvežimo organizavimas. Deja, dėl sąvartyno įkainių padidėjimo 49%, nuo 2012 

metų kovo mėnesio VSA kaina padidėjo nuo  –  22,73Lt/m3 iki 29,32Lt/m3. Po derybų, kaina buvo 

pamažinta iki minimalaus 20% padidinimo. Taip pat turime išsiderėję du konteinerius po 8m3, 

vietoje sunkvežimių po 10m3 stambiagabaritėms šiukšlėms išvežti.  

(trumpai) 

Į sunkvežimius nerinko senų polietilenų, kitų smulkių šiukšlių, kurių turėjome daug, be to, šiukšles reikėjo 

sunešti labai organizuotai vienu metu. Pataisėme situaciją ir susitarėme, kad turėsime du konteinerius į 

metus, po dvi savaites, arba tol, kol jie taps pilni.  Taigi, pavasari ir rudeni galime tai daryti. Šiukšlės, kurių 

negalima mesti:   šiferis, padangos, statybinės betono atliekos. Šį pavasarį konteineris buvo pripildytas per 

gerą pusdienį. 

Eilinį kartą prašau visų bendrijos narių,  kiek galima taupiau naudoti šiukšlių konteinerius, pastumti 

maišus giliau i konteinerio vidų. Plastikinius butelius atsukę kamštelį, suspauskite ir tik tuomet 

išmeskite. Nenaudokite konteinerių statybinėms atliekoms juolab dideliems kiekiams ir atneštus 

dėžėmis. Visiems iš anksto dėkoju už supratimą.  

 Derybos su UAB „Bitė Lietuva“. Didžiam kai kurių narių džiaugsmui, UAB „Bitė Lietuva“  susirenka 

savo įrangą ir išsikrausto. Taigi, netenkame 2800 Litų per metus, kurie buvo geras ramstis mūsų 

bendrijai. Tai reiškia, kad išlaikyti tą patį surenkamų lėšų kiekį, perskaičiavus kiekvienam sklypui 

pabrangimas atitinkamai  – 1,4Lt/A.  
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  Žemėtvarkos klausimai. Dokumentų , pagal prašymus, sodininkų bendrijos nariams ruošimas. Nuo 

2011 metų dokumentus dėl išperkamų žemės sklypelių, priduoti ir atsiimti gali patys suinteresuoti 

asmenys. Todėl prašome tvarkytis dokumentus patiems. Ką reikia turėti informuosiu pokalbio 

metu. 

 Bendrijos interesų atstovavimas teismuose.  

 Byla prieš mūsų bendriją dėl atidaromų pravažiavimų. Kol kas vyksta teisminis procesas. Procesas 

vyksta nuo 2010 metų rugsėjo mėnesio. Sprendimas turi būti priimtas šių metų balandžio 30d. 

 Paduotas į teismą dėl nario mokesčio nemokėjimo Aurimas Skuodas, 186 sklypo savininkas.  

 To paties piliečio, Skuodo, savavališko Viršupio sodų 8-osios pravažiavimo dalies užtvėrimo 

klausimas. 

(trumpai) 

 2011 metų gegužės mėnesį, pažeidėjai yra nubausti administracinėmis baudomis ir įpareigoti pašalinti 

pažeidimus. Tačiau jie nepašalinti. Pakartotinai rašytas skundas dėl pavedimo nevykdymo. Papildomai 

aktyvių sodininkų raštas siųstas į savivaldybę. Gautas atsakymas, su regis teigiamu atsakymu, kad iki kovo 

15 dienos pravažiavimas bus atlaisvintas. Pareigūnai, pamatę gražias tvoras, pieveles, trinkeles kieme, 

atlaisvinti pravažiavimą be valdžios palaiminimo, atsisakė.  

 Apgynėme bendrijos interesus dėl Viršupio sodų 9-osios gatvės, ją pertvarkant. Keli kaimynai 

iš SB „Vaismedis“ apskundė mus šiukšlių, nuodingų medžiagų pylimu į iškastą griovį. Teko atremti dviejų 

komisijų (statybos inspekcijos, savivaldybės kelių priežiūros komisijos) kaltinimus.  

 Nuo 2011 metų turime paramos gavėjo statusą. Dėkojame, visiems kurie palaikė bendriją ir paskyrė  

2% pajamų į sodininkų bendrijos sąskaitą.   

(trumpai) 

Galintieji ir norintieji tai daryti, atsiųskite man trumpą žinutę į elektroninį paštą. Dėl tolimesnių veiksmų 

susitarsime. Šiuo atveju šie pinigai gali būti panaudoti pvz. keliuko prie Jūsų sklypo aptvarkymui. Ar 

panašiai. Keitėsi forma, kurioje atsirado galimybė remti ir politines partijas, pasikeitė sisteminis skaičių 

apdirbimas. Niekas man nedavė garantijos, ar galėsime atskirti kur kuriam projektui įnešti pinigai. 

 Miesto transporto, t.y. miesto autobuso Nr. 15 maršruto koregavimas ir pratęsimas iki 

Pylimėlių/Mileišiškių gatvių sankryžos (kiosko). Arba alternatyvaus miesto transporto variantas 

patogus mūsų ir aplinkinių bendrijų nariams.  

(trumpai) 

Paruoštoje peticijoje, elektroninėje erdvėje, buvo surinkta 265-kių piliečių parašai už miesto transportą 

minėtose gatvėse. 

Dėka puikiai paruošto rašto ir schemų bei konkrečių pasiūlymų, kuriuos paruošė vienas iš mūsų naujųjų 

bendrijos narių, Povilas Montvila, ir po susitikimo su miesto meru Artūru Zuoku, šis projektas pajudėjo iš 

mirties taško. Tačiau p. Adomavičius Romualdas, vicemeras, nežada nieko anksčiau metų pabaigos, 

derindamas šį mūsų siūlymą su viso Vilniaus transporto perorganizavimu ateityj. Tačiau nenuleisime rankų 

ir derėsimės dėl skubesnio būdo įdiegti autobuso maršrutą į mūsų kraštą kuo skubiau. 

 Darbas su miesto vandentiekio įvedimo į Viršupio sodų: 8; 13; 16;17 gatves, projektu.  

(Trumai) 

Projektas pradėtas dar 2009 metais, per 2010 metus nepasistūmėjo.  2011 metais teko padirbėti su 

dalyviais ir jau šįmet pradėjome rinkti pinigus jo įgyvendinimui. Tiesa, pradėjus rinkti pinigus, norinčiųjų 
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dalyvauti gerokai sumažėjo. Buvo surengtas potencialių dalyvių susirinkimas balandžio 14 dieną. Nutarta dėl 

rangovo. Nutarta dėl jungtinės veiklos sutarties, tolimesnės eigos. Jei sparčiai surinksime reikalingą sumą, 

darbus galėtume pradėti kad ir gegužės vidury. 

Noriu pabrėžti, kad bendrijos išlaidos šiame projekte (3335,5Lt) išleisti 2011 metais, bus gražintinos. Jos 

buvo panaudotos tam, kad greičiau išjudinti šį projektą iš mirties taško.  

Daugiau informacijos pateiksime mūsų puslapyje.  

 Bendrijos Internetinio puslapio www.elektronika1.yolasite.com informacijos atnaujinimas. 

Puslapio palaikymas nemokamas, todėl per „google“ mūsų nerasite. Reikia suvesti visa pavadinimą 

tiesiai į paieškos eilutę Prašome aplankyti ir skaityti naujienas bei kitą aktualią mūsų bendrijai 

informaciją. Šis kelias gerokai palengvina galimybę žinoti, kas vyksta bendrijoje. Be to galite susirasti 

naudingų pasiūlymų skyrelyje AKTUALU. 

 Suorganizuotas ūkininkės tiekiamas šviežias pienas, sūriai, varškė.  Greitu laiku bus švieži agurkai. 

(trumpai) 

Su nedidele pauze žiemos metu, mes turime galimybę mėgautis tikru karvės pienu, kitais pieno produktais. 

Viena bėda, kartais ne visiems visko pakanka. Jei poreikis bus gerokai didesnis, ieškosime papildomo 

ūkininko tiekėjo. Kol kas poreikiai daugiau mažiau tenkinami.  

Turgelis, šiai dienai, vyksta Mileišiškių gatvėje, ties akmenimis užtvertu keliu. Sekmadieniais 20 val. Tačiau 

jau labai greitai jis persikels į Viršupio sodų  ir Anapilio gatvės sankryžą. Ten yra laisva pievelė, prie skelbimų 

lentos, kur būtų daugiau vietos. 

Pastoviai ieškome, kas galėtų prekiauti šviežiomis daržovėmis, braškėmis ar dar kuo nors įdomesniu. 

Kreipkitės į pirmininką.  

  

 Sporto aikštelės įrengimo mūsų bendrijos teritorijoje projektas. 

(trumpai) 

 Esame išsiuntę prašymą leisti dalyje miškelio, kuris teoriškai yra mūsų bendrijos teritorijoje, leisti įrengti 

sporto aikštelę. Išpjauti pavirtusius, ar mažaverčius medžius, krūmus ir įrengti mini parkelį su aikštele mūsų 

bendrijos nariams. Kadangi šis projektas yra savanoriškas, reiktų visiems dalyviams susiburti ir nuspręsti, 

tolimesnę šio projekto eigą. Tikiu, kad tikrai atsiras norinčiųjų investuoti į savo ir savo vaikų laisvalaikį, bei 

tvarkingą aplinką. Smulkiau aptartume susitikus. Visi, kas norėtų ir galėtų prisidėti, kreipkitės į pirmininką. 

 Mileišiškių gatvės atkarpos, einančios pro mūsų sodininkų bendriją, pagrindų atnaujinimas ir 

pridavimas savivaldybei asfaltavimui . 

(trumpai) 

Renkame norinčiuosius prisidėti prie mūsų gerbūvio gerinimo. Kol kas didelio aktyvumo nėra.  

 

 

Planai /pasiūlymai 2012 –tų metų sezonui 

 Vasaros vandens tiekimo galimybių vertinimas, konkretūs darbai pagal finansines galimybes.  

Vandens tiekimas, pagal galimybes. Šis pavasaris parodė, kad problema jau ne tik gręžinys, bet ir 

http://www.elektronika1.yolasite.com/
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pačios talpos. Reikia atlikti jų vertinimą samdant ekspertus. Vidinės standumo konstrukcijos laikosi 

ant plauko. Vienoje talpoje viena konstrukcija jau nukritusi į apačią. Dirbti talpos viduje NESAUGU ir 

PAVOJINGA!  

Norint kažką pagerinti su gręžiniu, pirmiausia – surenkame pinigus. Darome debito tyrimą gręžinyje. 

Tik žinant gręžinio galimybes, galime spręsti, keisti siurblį į galingesnį, ar ne. Gręžinio patikra - ~ 

1300Lt. Jei yra galimybė, pakankamai vandens, siurblio keitimas apie 10 000Lt. Deja, kažkokios 

garantijos dėl vėlesnio vandens pakankamumo, niekas neduoda. 

 Visapusiška pagalba norintiems tvarkytis kelius bendrijos teritorijoje. Tvarkytis vidinius kelius kurie 

pavasari, kai kuriose vietose yra nepravažiuojami. Turiu daug nuotraukų, kur matosi beviltiška mūsų 

kelių padėtis šiai dienai. Todėl siūlau visiems kuriems tai rūpi, burtis į grupes ir bendrai bandyti 

spręsti šį klausimą. Kaip tą daryti, idėjų turiu. Kol kas deja net norinčiųjų nėra daug. O kai jie lieka 

vieni, ir tie atsisako, dėl nenoro vieniems tvarkyti kelius visiems.  

 Siekimas priversti valdininkus greičiau paleisti autobusą į mūsų parapiją, nelaukiant metų pabaigos. 

 Bendrijos nario mokesčio padidinimas, pagal schemą 18Lt/a atsisakę vasaros vandens ir 23,5Lt/A 

likusieji. Tačiau norint kažkiek tvarkytis talpas bent jau, reiktų mokesti suapvalinti iki 24Lt/a. Arba 

25Lt/a, dėl aukščiau minėtų priežasčių.  

 Priimti terminą, iki kada turi būti sumokami mokesčiai. Rugsėjo 1 diena. Nesumokėjus iki duotos 

dienos, skaičiuoti delspinigius 0,02% už dieną skaičiuojant nuo visos įsiskolintos sumos.  

 

 

Valdyba 


